
         

 

 ÄLVDALENS FISKEVÅRDSOMRÅDESFÖRENING      

Sammanträde 240305 Våran lokal 

Närvarolista  

Torbjörn Andersson, Anna Axelsson,Kjell Röjås, Svante Hård, Kjell Nyström, Bo Olsson,         

Ove Andersson, Jan Norell och Stefan Mattsson.  

Protokoll 

 

1. Mötets öppnande 

Ordf hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Val av justeringsman 

Kjell Röjås 

 

3. Föregående protokoll 

Gicks igenom och lades till handlingarna 

 

4. Ekonomisk redogörelse 

Haft möte med NODA idag. 

Gått igenom olika poster så våra kostnader hamnar på rätt ställe. 

 

5. Biotop och fiskevård 

Romutsättning Rotälven klar för i år, 1,5 miljon rom på 36 olika lokaler 

 

6. Utsättning fisk 

Torbjörn har fått info om att Särna inte kommer leverera avsedd mängd röding i år.  

Ove och Stefan ska leta alternativa leverantörer 

 

7. Tillsyn av fiskevatten 

Förfrågan om gruppfiskekort 

Styrelsen beslutade att alla gruppfiskekort skall godkännas genom styrelsen. 

Anders (sportcenter)eller Jan Norell blir de som skriver ut dessa efter beslut. 

En förfrågan har inkommit från LSS boendet Rasmus i Mora, styrelsen godkänner 

förfrågan 

 

 

 



8. Media 

Nya hemsidan lanserad. 

Anna lägger ut kallelse till Årsstämma och kommer lägga ut alla protokoll som fattas där 

 

9.  Arrenden 

Styrelsen tillstyrker förlängning av arrende i Lilla Åsendammen till Jonas Andersson 

 

10.  Stadgar 

De kommer att lanseras på hemsidan 

 

11.  Årsstämma 

Styrelsen beslutar att föreslå årsstämman följande fiskekorts priser 

Delägarkort 250kr 

Ortsbo          500kr 

Dagkort        125kr 

3 dygnskort 250kr 

Veckokort    400kr 

Årskort         800kr 

Höjning av fiskepriserna beror på att 2025 kommer föreningen att bli momsregistrerade 

så dessa priser inkluderar moms och en viss höjning pga ökade kostnader av 

fiskutsättningarna. 

 

Styrelsen beslutar att föreslå årsstämman  

Att besluta om nätfiskeförbud i Spjutmodammen 2025 pga. ny fiskväg i Spjutmo 

kraftverk 

 

12.  Övriga frågor/Info 

Vi har sett ett fel i våra fiskebestämmelser 2024 så vi informerar Anders på sportcenter 

och lägger ut info på hemsidan angående detta. 

 

13.  Nästa möte blir årsmöte 

 

14.  Ordf. tackar för visat intresse och avslutar mötet 

      Torbjörn Andersson ordf.                                           Anna Axelsson sekr. 

 

___________________________                        ___________________________ 

 

 

Kjell Röjås Justerare 

____________________________ 



 

 


